

Disclaimers

Liability Waiver and Disclaimer I, the undersigned, acknowledge and agree to the following:

1. Assumption of Risk:

I am aware that participating in activities that involves inherent risks, including but not limited to physical exertion, balance, and flexibility, which may result in injury or physical discomfort. I voluntarily assume these risks.

2. Medical Fitness:

I confirm that I am physically fit to participate in sports activities and have consulted with a healthcare provider if I have any concerns about my ability to engage in physical activity.

3. Personal Responsibility:

I understand that it is my responsibility to listen to my body and respect my limits during sports activities practice. I will inform the instructor of any physical limitations and will refrain from pushing beyond my comfort level.

4. Release of Liability: I release and hold harmless **CA Health and Fitness**, from any and all liability, claims, or demands that may arise from my participation in yoga classes or events.

5. Photography/Video Consent: Pictures and videos will be taken during the duration of the event for commercial purposes. I consent to having my photograph or video taken. If you do not agree, please inform the organizer directly.

Payment and Cancellation Policy

I understand that my registration is only confirmed once payment is received.

We understand that unforeseen circumstances may arise, affecting your ability to attend the retreat. Please review our cancellation policy below to understand your options.

1. Participant Cancellation Policy If You Cancel:

- 90+ Days Before Retreat Start Date: A full (100%) refund will be provided or a 100% credit note for the next event.
- 60-89 Days Before Retreat Start Date: A 50% partial refund will be issued or a 100% credit note for the next event.
- Less than 59 Days before retreat Start Date: No refund will be issued due to limited availability and upfront cost. However, you may transfer your spot to another person with prior approval from us.

Note: Travel insurance is highly recommended to cover any unexpected changes or cancellations.

2. Cancellation by the Organizer: In the rare event that we must cancel or reschedule the retreat due to unforeseen circumstances (instructor illness, low registration), you are entitled to a full refund of all payments made.

3. Refund Process: Refunds will be issued to the original payment method within 7-10 business days of cancellation confirmation.

4. Force Majeure : In the case of extraordinary events beyond our control (e.g., extreme weather, political unrest, pandemics), refunds may be subject to restrictions imposed by third-party vendors. In these cases, we will work to provide the best solution possible but cannot guarantee full refunds.

5. Travel Insurance Recommendation: in order to protect against unforeseen events that may affect your travel plans, we strongly recommend purchasing travel insurance. This can help cover costs due to last-minute cancellations, travel disruptions, or personal emergencies. By registering for this retreat, you acknowledge that you have read, understood, and agreed to this cancellation policy.

Unless mentioned otherwise, we are not responsible for any additional costs, such as flights or travel expenses, so please consider purchasing travel insurance.

Organizer Contact Information: Charles Audenaert (CA Health and Fitness) Phone : 691617039 / Email : charles.audenaert@factory4.lu

--

Conditions générales

Je, soussigné, reconnais et accepte ce qui suit :

1. Acceptation des risques :

Je suis conscient que la participation à des activités sportives comporte des risques inhérents, y compris, mais sans s'y limiter, l'effort physique, l'équilibre et la souplesse, qui peuvent entraîner des blessures ou un inconfort physique. J'assume volontairement ces risques.

2. Aptitude médicale :

Je confirme que je suis physiquement apte à participer à des activités sportives et que j'ai consulté un professionnel de la santé si j'ai des inquiétudes quant à ma capacité à pratiquer une activité physique.

3. Responsabilité personnelle :

Je comprends qu'il est de ma responsabilité d'écouter mon corps et de respecter mes limites pendant la pratique des activités sportives. J'informerai l'instructeur de toute limitation physique et m'abstiendrai de dépasser mon niveau de confort.

4. Exonération de responsabilité : Je dégage **CA Health and Fitness** de toute responsabilité, réclamation ou demande pouvant découler de ma participation à des cours ou événements de yoga.

5. Consentement pour la photographie/vidéo : Des photos et vidéos seront prises durant la durée de l'évènement à des fins promotionnelles. Je consens à ce que des photos et/ou vidéos de ma personne soient prises à des fins promotionnelles. En cas de refus de ce consentement, merci de contacter l'organisateur directement.

Politique de paiement et d'annulation

Je comprends que mon inscription n'est confirmée qu'une fois le paiement reçu.

Nous comprenons que des circonstances imprévues peuvent survenir, affectant votre capacité à assister à la retraite. Veuillez consulter notre politique d'annulation ci-dessous pour comprendre vos options.

1. Politique d'annulation des participants en cas d'annulation :

- 90 jours ou plus avant la date de début de la retraite : un remboursement complet (100 %) pourra être accordé ou un avoir pour la prochaine retraite.
- 60 à 89 jours avant la date de début de la retraite : un remboursement partiel de 50 % pourra être accordé ou un avoir de 100% pour la prochaine retraite.
- Moins de 59 jours avant la date de début de la retraite : aucun remboursement ne sera effectué en raison de la disponibilité limitée et du coût initial. Cependant, vous pouvez transférer votre place à une autre personne avec notre accord préalable.

Remarque : une assurance voyage est fortement recommandée pour couvrir tout changement ou annulation imprévue.

2. **Annulation par l'organisateur** : Dans le cas rare où nous devons annuler ou reprogrammer la retraite en raison de circonstances imprévues (maladie de l'instructeur, faible nombre d'inscriptions), vous avez droit à un remboursement complet de tous les paiements effectués.

3. **Processus de remboursement** : Les remboursements seront émis sur le mode de paiement d'origine dans les 7 à 10 jours ouvrables suivant la confirmation de l'annulation.

4. **Force majeure** : En cas d'événements extraordinaires indépendants de notre volonté (par exemple, conditions météorologiques extrêmes, troubles politiques, pandémies), les remboursements peuvent être soumis à des restrictions imposées par des fournisseurs tiers. Dans ces cas, nous nous efforcerons de fournir la meilleure solution possible, mais ne pouvons garantir un remboursement complet.

5. **Recommandation d'assurance voyage** : afin de vous protéger contre les événements imprévus qui pourraient affecter vos projets de voyage, nous vous recommandons fortement de souscrire une assurance voyage. Cela peut aider à couvrir les frais dus aux annulations de dernière minute, aux perturbations de voyage ou aux urgences personnelles. En vous inscrivant à cette retraite, vous reconnaissez avoir lu, compris et accepté cette politique d'annulation.

Sauf mention contraire, nous ne sommes pas responsables des frais supplémentaires, tels que les vols ou les frais de déplacement, veuillez donc envisager de souscrire une assurance voyage.

Organisation: Charles Audenaert (CA Health and Fitness) Phone : 691617039 / Email : charles.audenaert@factory4.lu